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Nr OR-BR.0002.28.2017 

PROTOKOL Nr XXVIII/2017 
z dwudziestej osmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 231uty 2017 r. w godzinach 15,00-17,15 
w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 190/XXVIIII2017 w sprawie zmian uchwaly budietowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2017. 

2, Uchwala Nr 191IXXVIII/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Myszkowskiego z przeznaczeniem na zakup unitu dentystycznego dla Przychodni 
Rejonowej w Kozieglowach. 

3. Uchwala Nr 192/XXVIII/2017 w sprawie funduszu soleckiego na 2018 rok, 

4. Uchwala Nr 193IXXVIIII2017 w sprawie okreslenia kryteriow naboru do klas 
pierwszych szkol podstawowych, dla ktorych organem prowadz~cym jest Gmina i Miasto 
Kozieglowy w post((powaniu rekrutacyjnym dla kandydatow zamieszkalych poza 
obwodem szkoly oraz okreslenia dokumentow niezb((dnych do potwierdzenia tych 
kryteri6w, 

5 , Uchwala Nr 194/XXVIIII2017 w sprawie okreslenia kryteri6w obowi~uj~cych na 
drugim etapie post((powania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych na terenie Gminy 
i Miasta Kozieglowy, okreslenia dokumentow niezb((dnych do potwierdzenia spelnienia 
kryteri6w oraz przyznania liczby punktow dla poszczeg61nych kryteriow. 

6. Uchwala Nr 195IXXVIII/2017 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Post((p. 

7, Uchwala Nr 196IXXVIII/2017 w sprawie przyj((cia "Lokalnego Programu Rewitalizacji 
dla Gminy i Miasta Kozieglowy do 2020 roku", 

8. Uchwala Nr 197IXXVIII/2017 w sprawie oceny aktualnosci 
kierunkow zagospodarowania przestrzennego oraz 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy. 
Uchwaly stanowi~ zal~czniki or 1 - 8 do protokolu, 

Radnych obecnych na Sesji : 15. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz~ca Rady Gminy 
Pani Joanna Kolodziejczyk, 
Protokolant: Urszula Dyja. 

studium uwarunkowan i 
miejscowych plan6w 

Miasta Kozieglowy 
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Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl«czka 
Zast«pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
Powiatowy Lekarz Weterynarii w Myszkowie Pan Adam Sroka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan Krzysztof B<tk 

Radny Rady Powiatu w Myszkowie Pan Mariusz Morawiec 
Radca Prawny Urz«du GiM Kozieglowy Pan Slawomir Kania 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor Zespolu Uslug Komunalnych Pan Zbigniew Polak 
Kierownicy referat6w Urz«du GiM Kozieglowy 

Przewodnicz'l.cy Samorz'l.du Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz sohysi 

Porzlldek obrad Sesji podany w zawiadomieniu 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 
5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj«cie uchwaly w sprawie funduszu soleckiego na 2018 rok. 

7. Podj«cie uchwaly w sprawie okreslenia kryteri6w naboru do klas pierwszych szk61 

podstawowych, dla kt6rych organem prowadz'l.cym jest Gmina i Miasto Kozieglowy w 
post«powaniu rekrutacyjnym dla kandydat6w zamieszkalych poza obwodem szkoly oraz 
okrdlenia dokument6w niezb«dnych do potwierdzenia tych kryteri6w. 

8. Podj«cie uchwaly w sprawie okrdlenia obowiljZuj'l.cych na drugim etapie post«powania 
rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych na tererue Gminy i Miasta Kozieglowy, 
okreslenia dokument6w niezb«dnych do potwierdzenia spelnienia kryteri6w oraz 
przyznania liczby punkt6w dla poszczeg61nych kryteri6w. 

9. Podj«cie uchwaly w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu miej scowosci Post«p. 

10. Podj«cie uchwaly w sprawie przyj«cia "Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 
i Miasta Kozieglowy do 2020 roku". 

11. Podj«cie uchwaly w sprawie powierzenia Gmirue Miastu 
zadania w zakresie udzielania opieki nad oso bami 
doprowadzonymi z terenu Gminy i Miasta Kozieglowy. 

12. Podj«cie uchwaly w sprawie oceny aktualnosci studium 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Cz«stochowa do realizacji 
w stanie nietrzezwosci 

uwarunkowan i kierunk6w 
plan6w zagospodarowania 

13. Sprawozdanie z realizacji programu wsp61pracy Gminy i Miasta Kozieglowy 
z organizacjami pozarz'l.dowymi wymienionymi w art. 3 ustawy 0 dzialalnosci pozytku 
publicznego i 0 wolontariacie za 2016 rok. 
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14. Sprawozdanie z realizacji zadail z zakresu wspierania rodziny za 2016 rok. 

15. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziaiania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Kozieglowy za 2016 rok. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
17.Informacja Przewodniczltcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski. 
20. Zakonczenie obrad 28 Sesji. 

Porzltdek obrad sesji stanowi zalltcznik nr 9 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczltca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 
dokonala otwarcia sesji, powitala przybylych na sesj« radnych, zaproszonych gosci oraz 
wszystkich zebranych. 
Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze sesjajest prawomocna. 

Zgodnie z listlt obecnosci w sesji uczestniczylo 15 radnych . 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stano wilt zalltczniki nr 10, I I do protokolu. 

Pani PrzewodnicZ<tca Rady zaproponowala dokonanie zmian w porzltdku obrad sesji: 

1) wycofanie z porzltdku obrad pUnktu 5 dotyczltcego zmlan w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej, poniewaZ na dzien dzisiejszy nie zachodzi koniecznos6 dokonywania zmian 

2) wycofanie z porzltdku obrad punktu II dotyczltcego projektu uchwaly w sprawie 
powierzenia Gminie Miastu Cz«stochowa do realizacji zadania w zakresie udzielania 
opieki nad osobami w stanie nietrzezwosci doprowadzonych z terenu Gminy i Miasta 
Kozieglowy. 

3) rozszerzenie porzltdku obrad 0 projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Powiatu Myszkowskiego z przeznaczeniem na zakup unitu dentystycznego dla 
Przychodni Rejonowej w Kozieglowach i rozpatrzenie jako pkt 5 i przesuni«cia 
pozostalych. 

Radni nie zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany porzltdku obrad. 

Porzltdek obrad wraz z zaproponowanlt zmianlt zostal przyj«ty 15 glosami "za" jednoglosnie . 
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Uchwalony porzadek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj,<cie protokolu z poprzedniej sesji. 

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 

4. Podj,<cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 

5. Podj,<cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu 

myszkowskiego udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu M yszkowskiego 
z przeznaczeniem na zakup unitu dentystycznego dla Przychodni Rejonowej 

w Kozieglowach. 

6. Podj,<cie uchwaly w sprawie funduszu solecki ego na 2018 rok. 

7. Podj,<cie uchwaly w sprawie okreslenia kryteri6w naboru do klas pierwszych szk61 

podstawowych, dla kt6rych organem prowadz<lcym jest Gmina i Miasto Kozieglowy 

w post,<powaniu rekrutacyjnym dla kandydat6w zamieszkalych poza obwodem szkoly 

oraz okrdlenia dokument6w niezb,<dnych do potwierdzenia tych kryteri6w. 

B. Podj,<cie uchwaly w sprawie okrdlenia obowi'lZuj<lcych na drugim etapie 

post,<powania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych na terenie Gminy i Miasta 

Kozieglowy, okreslenia dokument6w niezb,<dnych do potwierdzenia spelnienia 

kryteri6w oraz przyznania liczby punkt6w dla poszczeg61nych kryteri6w. 

9. Podj,<cie uchwaly w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Post,<p. 

10. Podj,<cie uchwaly w sprawie przyj,<cia "Lokalnego Programu Rewitalizacj i dla Gminy 

i Miasta Kozieglowy do 2020 roku". 

11. Podj,<cie uchwaly w sprawie oceny aktualnosci studium uwarunkowan i kierunk6w 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych plan6w zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy. 

12. Sprawozdanie z realizacji programu wsp6lpracy Gminy i Miasta Kozieglowy 

z organizacjami pozarz<ldowymi wymienionymi w art. 3 ustawy 0 dzialalnosci 

poZytku publicznego i 0 wolontariacie za 2016 rok. 
13. Sprawozdanie z realizacji zadan z zakresu wspierania rodziny za 2016 rok. 

14. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Kozieglowy za 2016 

rok. 

15. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi,<dzysesyjnym. 
16. Informacja Przewodnicz<lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi,<dzysesyjnym. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

lB. Wolne wnioski. 

19. Zakonczenie obrad 28 Sesji. 

Nim przyst<tPiono do realizacji porz<ldku obrad Sesji Przewodnicz<lca Rady Pani 

Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii w Myszkowie . 

Powiatowy Lekarz Weterynarii w Myszkowie Pan Adam Sroka poinformowal, ze w zwi'lZku 

z pojawiaj<lcymi si,< przypadkami grypy u ptak6w ( m.in. w powiecie zawiercianskim) nalezy 
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zglaszae do Powiatowego Lekarza Weterynarii w Myszkowie wszystkie miejsca w kt6rych 
jest utrzymywany dr6b lub inne ptaki (z wyl<\.czeniem ptak6w utrzymywanych stale 
w pomieszczeniach mieszkalnych) - obowi<\Zek ten dotyczy r6wniez przyzagrodowego 
(przydomowego) utrzymywania malych ilosci kur, kaczek, gc<si itp. na potrzeby wlasne 
gospodarstwa domowego lub jako zwierz<\.t ozdobnych. Informacje te nalezy zglaszae do 
Powiatowego Lekarza Weterynarii w Myszkowie: telefon - 694 446 892, (034) 313 74 93. 

Wirus wysoce zjadliwej grypy ptak6w (HPAI), podtypu HSN8 jest bardzo szkodliwy dla 

gospodarki i niebezpieczny dla gospodarstw. Gl6wn<\. przyczyn<\. rozprzestrzeniania sic< wirusa 
grypy ptak6w H5N8 s<\. zarazone dzikie ptaki. Przedstawil podstawowe zasady post@owania: 

• przetrzymywae dr6b w przeznaczonych do tego celu pomieszczeniach bez mozliwosci 
swobodnego poruszania sic< po otwartym wybiegu; 

• zabezpieczye paszc< dla drobiu przed dostc<pem zwierz<\.t dzikich; 

• nie karmic drobiu na zewn<\.trz budynk6w, w kt6rych dr6b jest utrzymywany; 

• nie poie drobiu oraz ptak6w utrzymywanych przez czlowieka wod<\. ze zbiomik6w, do 
kt6rych dost@ maj<\. dzikie ptaki; 

• stosowac w gospodarstwie odziez i obuwie ochronne oraz po kazdym kontakcie 
z drobiem lub dzikimi ptakami umyc rc<ce wod<\. z mydlem; 

• stosowac maty regulamie nas<\.czane aktywnym srodkiem dezynfekcyjnym 
w wejsciach i wyjsciach z budynk6w, w kt6rych utrzymywany jest dr6b. 

Pan Adam Sroka przedstawil jakie S<\. objawy kliniczne wysoce zjadliwej grypy ptak6w 
(HPAI) mog<\.ce wyst'l.Pie u drobiu to m.in. osowialose, gwahowny spadek/utrata produkcji 
jaj , mi,<kkie skorupy jaj , pojawienie sic< objaw6w nerwowych, zasinienie i obrzc<k grzebienia 

i dzwonk6w, silne lzawienie, obrz,<k zatok podoczodolowych, kichanie, dusznose, biegunka. 
Padni,<cia ptak6w mog<\. bye nagle, bez widocznych objaw6w. Smiertelnose wsr6d ptak6w 
moze dochodzie do 100%. Nalezy niezwlocznie zglaszae ka:l:dy przypadek podejrzenia 
wyst'l.Pienia choroby zaka:i:nej drobiu (np. nagly spadek niesnosci; nagle zwi,<kszone 
padni,<cia drobiu) do odpowiednich os6b i instytucji (Powiatowy Lekarz Weterynarii 

w Myszkowie, lekarz weterynarii prywatnej praktyki, burmistrz). Podkreslil, ze zasady 
asekuracji nalezy stosowae zawsze. 

Pani Joanna Kolodziejczyk zapytala 0 konsekwencje nie stosowania si,< do obowi<\Zuj<\.cych 
w tym zakresie zasad. 

Pan Adam Sroka wyjasnil, ze kara pienic<zna nalozona w formie decyzji wynosi okolo 800 zl. 

Na spotkaniu u Wojewody rozwazano propozycjc< sankcji z art. 77 kodeksu wykroczeil. 
Poinformowal, ze obowi<\Zuje r6wniez zakaz handlu drobiem. 

Pan Marian Szmukier zapytal jak wygl<\.da sprawa spozywaniajajek. 

Pan Adam Sroka wyjasnil, ze jezeli choroba zostanie stwierdzona u drobiu , w6wczas jajka 
podlegaj<\. zniszczeniu. Przyjmuje si,< , ze przy chorobach zakamych nie spozywa sic< mic<sa 
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i jajek. Na terenie Koziegl6w funkcjonuje ferma jaj konsurnpcyjnych nigdy rue bylo 
negatywnych wynik6w. 

Sohys Pan Arkadiusz Bendkowski zapytal jak post«powac w przypadku gdy mieszkaiJcy 

zgloszl\. padni«tego gol«bia czy ba:l:anta. 

Pan Adam Sroka wyjasnil, ze pojedyncze sztuki czasem padajl\. i naleZy przekazac je do 

utylizacji . Gdyby jednak byly niepokojl\.ce przeslanki naleZy zglaszac takie przypadki pod nr 
telefonu : 694 446 894 . 

Przewodniczl\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk oglosila 5 mm. przerw« w obradach. 
Po przerwie przystl\.Piono do realizacji porzl\.dku obrad sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczl\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony by! w Urz«dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 

mozliwosc zapoznania si« z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z dwudziestej 
si6dmej sesji, kt6ra odbyla si« w dniu 26 stycznia 2017 r. 
Protok61 z poprzedniej Sesji przyj«ty zostal przyj«ty 15 g!osami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj« Uchwal Wniosk6w 
w skladzie: 1. Pan Antoni Luszczyk 

2. Pan Andrzej Okularczyk 
3. Pan Marcin B«dkowski. 

Ad. pkt 4 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmIan w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2017 ( zall\.cznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 190IXXVIIII2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Grniny Miasta 

Kozieglowy na 2017 rok zostala przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 5 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Myszkowskiego z przeznaczeniem na zakup unitu dentystycznego dla 
Przychodni Rejonowej w Kozieglowach ( zall\.cznik nr 13 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 191IXXVIIl/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Myszkowskiego z przeznaczeniem na zakup unitu dentystycznego dla Przychodni Rejonowej 
w Kozieglowach zostala przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Przewodnicz:tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poprosila 0 przedstawienie 
stanowiska so/tys6w w sprawie funduszu solecki ego na 2018 rok. 

Soltys Pan Marek Gruszka poinformowal, ze w trakcie rozm6w przed dzisiejsz:t sesj:t 
Rady GiM wi«kszosc so/tys6w zadecydowala 0 rezygnacji z funduszu solecki ego na 2018 
rok. 

Pan Marcin B«dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie nie wyrazenia zgody 
na wyodr«bnienie funduszu solecki ego w 2018 roku (zal:tcznik nr 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 192/XXVIIII2017 w sprawie nie wyrazenia zgody na wyodr«bnienie funduszu 
solecki ego w 2018 roku zostala przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie okreSlenia kryteri6w 
naboru do klas pierwszych szk61 podstawowych, dla kt6rych organem prowadz:tcym jest 
Gmina i Miasto Kozieglowy w post«powaniu rekrutacyjnym dla kandydat6w zamieszkalych 
poza obwodem szkoly oraz okreslenia dokument6w niezb~dnych do potwierdzenia tych 
kryteri6w ( zal:tcznik nr 15 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 193/XXVIII/2017 w sprawie okreslenia kryteri6w naboru do klas pierwszych 
szk61 podstawowych, dla kt6rych organem prowadz:tcym jest Gmina i Miasto Kozieglowy 
w post@owaniu rekrutacyjnym dla kandydat6w zamieszkalych poza obwodem szkoly oraz 
okreslenia dokument6w niezb«dnych do potwierdzenia tych kryteri6w zostala przyj«ta 
15 glosami "za" Gednoglosnie) . 

Ad. pkt 8 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie okreSlenia 
obowi:tzuj:tcych na drugim etapie post«powania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych 
na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy, okreSlenia dokument6w niezb~dnych do 
potwierdzenia spelnienia kryteri6w oraz przyznania liczby punkt6w dla poszczeg61nych 
kryteri6w ( zal:tcznik nr 16 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 1941XXV1I1I2017 w sprawie okrdlenia obowi<lZuj~cych na drugim etapie 
post«powania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy, okrdlenia dokument6w niezb«dnych do potwierdzenia spetnienia kryteri6w 
oraz przyznania liczby punkt6w dla poszczeg61nych kryteri6w zostala przyj«ta 15 glosami 
"za" Uednoglosnie) . 

Ad.pkt9 

Pan Marcin B«dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Post«p (zal~cznik 

nr 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1951XXVIII/2017 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu miejscowosci Post«p zostala przyj«ta 15 glosami "za" 
Uednoglosnie) . 

Ad. pkt 10 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyj«cia "Lokalnego 
Programu Rewitalizacji dla Gminy i Miasta Kozieglowy do 2020 roku" ( zal~cznik nr 18 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 196IXXVIIII2017 w sprawie przyj«cia "Lokalnego Programu Rewitalizacji dla 
Gminy i Miasta Kozieglowy do 2020 roku" zostala przyj«ta 15 glosami "za" Uednoglosnie) . 

Ad. pkt 11 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie oceny aktualnosci 
studium uwarunkowall i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych 
plan6w zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy ( zal~cznik nr 19 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1971XXVIII/2017 w sprawie oceny aktualnosci studium uwarunkowail 
i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych plan6w zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyj«ta 15 glosami "za" Uednoglosnie) . 

Ad. pkt 12 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, i.e sprawozdanie 
z realizacji programu wsp61pracy z organizacjami pozarz~dowymi za 2016 rok omawiane 
bylo na wsp61nym posiedzeniu komisji (zal~cznik nr 20 do protokolu). Zapytala czy radni 
maj~ uwagi do przedstawionego sprawozdania. 
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Radni nie zglaszali uwag. 
Sprawozdanie z realizacji programu wsp61pracy z organizacjami pozarz<tdowymi za 2016 rok 
zos1a1o przyj«te jednog1osnie. 

Ad. pkt 13 

Sprawozdanie roczne z realizacji zadan z zakresu wspierania Rodziny za rok 2016 

( zal<tcznik nr 21 do proloko1u) om6wione by10 r6wniez na wsp6lnym posiedzeniu Komisji. 
Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zapyta1a czy radni maj<t uwagi 
do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 

Sprawozdanie z realizacji zadan z zakresu wspierania Rodziny za 2016 rok zostalo przyj«te 
jednoglosnie. 

Ad. pkt 14 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze sprawozdanie 
z realizacji Gminnego Programu Przeciwdzia1ania Przemocy w Rodzinie w roku 2016 
omawiane by10 na wsp6lnym posiedzeniu Komisji (zal<tcznik nr 22 do protokolu). Zapytala 
czy radni maj<t uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 

Sprawozdanie z real izacj i Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie 

w roku 2016 zosta1o przyj«ta jednoglosnie. 

Ad. pkt 15 

Burmistrz Pan Jacek Sl«czka przedstawil tematy biez<tce b«d<tce przedmiotem 
dzia1alnosci w okresie mi«dzysesyjnym : 

podejmowane w dniu dzisiejszym uchwaly ZWH\Zane z oswiat<t s<t bardzo istotne dla 
realizacji zadan oswiatowych w swietle zmian w prawie oswiatowym - zasady naboru do klas 
pierwszych szk6! podstawowych i przedszkoli s<t na tyle czytelne i otwarte, ze kazdy rodzic 

znajdzie dla swojego dziecka miejsce w przedszkolach na terenie Gminy i Miasta. Nowe 
prawo oswiatowe likwiduje gimnazja i wprowadza 8 klasowe szkoly podstawowe. Przyj«ty na 
poprzedniej sesji projekt dostosowania sieci szk61 podstawowych i gimnazj6w do nowego 
ustroju szkolnego zosta1 przeslany do Kuratorium i zwil\Zk6w zawodowych, celem 

zaopiniowania. Do konca marca br. nalezy podj<tc w1asciw<t uchwal« 0 ustaleniu obwod6w 
szkolnych. Uchwala dostosowuj<tca sieci szk61 do nowego ustroju szkolnego zawiera 
organizacj« pracy szk61 w okresie przejsciowym w latach 2017/2018 i 2018/2019. P6Zniej 
funkcjonowac juz bt<d<t tylko peIne szkoly podstawowe, z now<t podstaw<t programow<t. 
Gimnazja w Lgocie G6rnej i Pinczycach wejd<t w kontynuacjt< szkoly podstawowej . Zesp61 

Szk61 w Kozieglowach oparty bt<dzie 0 szkol« podstawow<t i Liceum Og6Inoksztalc<tce; 
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- podzi((kowal Radzie Gminy i Miasta za podj((cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla powiatu myszkowskiego w kwocie 50.000 zl z przeznaczeniem na zakup unitu 
dentystycznego dla Przychodni w Kozieglowach. Wyrazil nadziej((, ze pozwoli to na 
stworzenie odpowiednich warunk6w w gabinecie stomatologicznym w Kozieglowach , by 
uslugi obejmowaly r6wniez profilaktyk(( i leczenie dzieci i mlodziezy. Nadmienil, ze SP ZOZ 
zobowi'lZal si(( do wyremontowania pomieszczeil gabinetu dentystycznego; 

w Starostwie odbylo si(( spotkanie w kt6rym uczestniczyl Zast((pca Dyrektora NFZ, 

w temacie funkcjonowania sluzby zdrowia - utworzenia oddzialu kardiologii oraz dalszego 

funkcjonowania oddzialu chirurgii urazowej w szpitalu w Myszkowie. Wczdniej byly 

niepokoj'lce informacje 0 ewentualnym braku mozliwosci pozostawienia w szpitalu oddzialu 
chirurgii urazowej w swietle nowych przepis6w. Mamy odpowiedz , ze obawy nie S'l 
uzasadnione - od powiatu i dyrekcji szpitala zaleZy czy oddzial b((dzie funkcjonowal. 
Z Narodowego Funduszu Zdrowia do wiadomosci wplyn((lo pismo w tej sprawie; 

- dokonano podzialu srodk6w na kultur(( fizyczn'l i sport w wyniku konkursu ofert, a srodki te 
pozwol'l na zrealizowanie cel6w i zadaiJ. przez organizacje pozarz'ldowe. lezeli organizacje 
b«d'l zglaszaly dodatkowe potrzeby, a b((d'l mozliwosci finansowe, w6wczas b((dzie 

mozliwosc udzielenia dotacji na realizacj(( zadaiJ. publicznych; 

- trwaj'l zebrania sprawozdawcze w jednostkach OSP na terenie Gminy, w kt6rych stara si(( 
uczestniczy6. Zebrania te przebiegaj'l bardzo sprawnie. lednostki dokonaly wiele w zakresie 

gotowosci bojowej i remont6w straznic w ramach srodk6w z budzetu gminy i ewentualnie 
srodk6w zewn((trznych, jednakze oczekiwania i potrzeby S'l duzo wi((ksze od mozliwosci . 
Ma nadziej((, ze samorz'ld widz'lc zaangazowanie jednostek w gotowosc bojow'l b((dzie 
sUkcesywnie przekazywal srodki, by remizy OSP byly dobrym wizerunkiem statutowej 
dzialalnosci strazy. Podkreslil, ze samorz~d nie przekazuje srodk6w na organizacj(( rocznic 
jednostek OSP, a przekazuje srodki na wydatki remontowe i inwestycyjne .W roku biez'lcym 
rocznic(( obchodzi jednostka OSP w Piilczycach i otrzymuje srodki na niezb((dne remonty, 
do rocznicy przygotowuje si(( jednostka w Koziegl6wkach. Mysli, ze w kolejnym czasie po 
rozpoznaniu potrzeb wsparcie zostanie udzielone kolejnym jednostkom OSP; 

- w Starostwie Powiatowym w Myszkowie odbyla sil; roczna odprawa sluzbowa Policji 
w Myszkowie. Garnizon Myszkowski jest jednym z najlepszych garnizon6w policji 
w wojew6dztwie . Na najblizszej sesji Rady Gminy i Miasta przedstawiona bl;dzie informacja 
o stanie bezpieczenstwa publicznego; 

- w Zespole Szk61 w Piilczycach zakoilczyl si(( remont cz((sci sanitarnej. W okresie ferii 

zimowych dokonano remontu pomieszczeil socjalnych; 

- odbyly si(( dwa spotkania z organizacjami senioralnymi - powstalo Stowarzyszenie 

Emeryt6w i Rencist6w w miejsce Zwi<\Zku Emeryt6w i Rencist6w, dziala Uniwersytet 
Trzeciego Wieku. Ma nadziej(( , ze te dwie organizacje b«d'l wsp61pracowaly z samorz'ldem 
Gminy i Miasta w obszarach statutowych. Wplyn((lo pismo Wojewody SI<'\.Skiego dotycz'lce 
kolejnego naboru do projektu Senior+, w ramach kt6rego mozna utworzyc dom dziennej 
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opieki. Pismo to zostanie przekazane Dyrektorowi Osrodka Pomocy Spolecznej celem 
zapoznania i przedstawienia Komisji Spolecznej , by okreslic czy bl(dzie mozliwosc 
skorzystania z projektu. Budynek w Rosochaczu jest wstl(pnie zagospodarowany , ale 
budynek w Myslowie bylby dobrym miejscem, lecz nalezy dokonac analizy rzeczowo
finansowej; 

- w Pustkowiu Lgockim Pani Soltys uregulowala ul. Dl(bow~ bez zaangazowania srodkow 
finansowych gminy; 

- realizowany jest projekt "Montaz instalacji sluz~cych do produkcji energii pochodz~cej 
ze zrodel odnawialnych na budynkach mieszkalnych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy", 
ktorego koszty wynosz~ ponad 6 mIn zl. Zakres rzeczowy polega na montazu 500 kpl. 
instalacji solarnych (kolektorow slonecznych) dla odbiorcow indywidualnych w Gminie 
i Miescie Kozieglowy - na potrzeby cieplej wody uzytkowej w budynkach mieszkalnych 
jednorodzinnych. Projekt ten przysporzyl ogromnej pracy , ale byly tez pewne niejasnosci 
i niezadowolenie ze strony mieszkaitcow. Mysli jednak, ze wszyscy mieszkaitcy wiedzieli, 
ze mozna skladac wnioski , a lista nie byla zamknil(ta. Skladane wnioski zgodnie z wplywem 
rejestrowane byly w systemie elektronicznym i mimo !icznych uwag nie da sil( tego zmienic. 
Lista jest ogloszona na stronie internetowej Urzl(du - wedlug daty wplywu wniosku. 
Podpisano 500 umow z beneficjentami i w biez~cym miesi~cu wykonawca otrzyma peln~ 
listl( . Realizacja zadania bl(dzie odbywala sil( zgodnie z podpisan~ umow~ - do koftca 
kwietnia br. W szyscy beneficjenci , ktorzy wplacili bl(d~ miec zalozone solary . Kilkunastu 
beneficjentow zrezygnowalo, wi«c z listy rezerwowej po kolei s~ pobierane nazwiska np. 
jesli wariant A - pierwsze nazwisko z listy wariant A, jdli wariant B- pierwsze nazwisko 
z listy wariant B. Obecnie zlozonych jest 900 deklaracji i !ista nie jest zamknil(ta, ale nie 
mamy informacji czy w przyszlosci bl(dzie nabor; 
- odbylo sil( zebranie delegatow CZl(stochowskiego Zwi¥ku Spolek Wodnych. Z budzetu 
gminy Spolka otrzymuje dotacje na zadania z zakresu melioracji w kwocie 30.000 zl. , a tylko 
miej scowosc Cynkow pozostala w Spolce. Zlozono wniosek 0 zwil(kszenie dofinansowania 
na te miejscowosci, w ktorych spolka nie funkcjonuje . B«dziemy wi«c przygl~dac si« 
realizacji prac i jezeli bylaby taka moz!iwosc wniosek zostanie rozwaZony. W Lgocie 
Mokrzeszy row melioracyjny jest bardzo w~ski i wymaga poszerzenia, by wlasciwie 
funkcjonowal; 
- sfinalizowano zakup dzialki niezb«dnej dla zlewni Postl(P - na poprowadzenie kolektora 
tlocznego; 
- w budynku komunalnym gminy w Rosochaczu rozpocz«lo dzialalnosc Centrum Integracj i 
Spolecznej, a Gmina przez 2 lata jest partnerem w projekcie. Projekt rna na celu aktywizacj« 
osob dlugotrwale bezrobotnych (10-20 osob). Jest mozliwosc , by Warsztaty Terapii 
Zajl(ciowej z Woj slawic na czas remontu zostaly zlokalizowane w Rosochaczu; 
- Gmina i jednostki podlegle wchod~ w centralizacj« V AT. Podzil(kowal wszystkim , ktorzy 
pracuj~nad korekt~ deklaracji, na czele z Pani~ Skarbnik; 

- w dniu dzisiejszym Rada GiM dokonala cz«sciowej zmlany w mleJscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego dla miej scowosci Postl(P, a na nastl(pnych sesjach 
dokonywane b«d~ kolejne zmiany planow. W niedlugim czasie nast~i wylozenie Studium 
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uwarunkowail i zagospodarowania . Ze studium wi¥e si~ rowniez uwarunkowanie 

korytarzowe dla obwodnicy Kozieglow. W zwil\Zku z tym, ze prace nad obwodniclt pOlrwajlt 
jeszcze co najrnniej kilka miesi~cy , a nie chcemy wstrzymywac prac nad Studium , podj~to 

decyzj~, by nie czekac na ostateczne wskazanie korytarza obwodnicy , a przyjltc Studium. 

Prace nad obwodniclt b~dlt trwaly nadal, a Studium nie b~dzie wskazywalo zadnego wariantu 

obwodnicy . Ustalenie wariantu obwodnicy b~dzie z pewnoscilt budzilo wiele emocji , bo 

wszyscy chclt obwodnicy , ale nikt jej nie chce na swoim terenie; 

- jestesmy jednlt z pierwszych gmin , ktora przyj~la Lokalny Program Rewitalizacji , co jest 

niezb~dne przy ubieganiu si~ 0 srodki w ramach rewitalizacji obszarow wiejskich. Ma 

nadziej~, ze wszyscy, klorzy pracowali nad projektem b\!dlt mieli mozliwosc skonsumowania 

ewentualnych wnioskow; 

- odbylo si~ spotkanie z Dyrektorem Urz\!du Pracy w Myszkowie, na ktorym informowano, 

ze obecnie jest najnizsze bezrobocie w ci~u oslatnich lat ( II %). Jest to du:i:y sukces, 

zwlaszcza mieszkailcow , ktorzy znalezli prac\! . Przedsi\!biorcy moglt ubiegac si\! 0 Slaze 

i srodki na dzialalnosc gospodarczlb 

- Gmina negocjowala z Tauronem stawki na najblizsze 3 lata w zakresie oswietlenia ulic 

(za 2400 lamp oswietleniowych ). Negocjacje byly trudne, ale wynegocjowano jednlt 

z najlepszych stawek; 

- Zarzltd Wojewodztwa Siltskiego przyjlji plan modernizacji i remontow drog - 23 wnioski 

w tym droga 789. Pomimo nie rozstrzygni~tego post\!powania z wniosku Ekogminy podj~to 

decyzj~ 0 zlozeniu wniosku na dofinansowanie drogi 789. Zarzltd Wojewodztwa Slltskiego 

moze liczyc na kwot\! 800 min zl, a wnioski si\!gajlt kwoty 3 mId z1. Ocena wnioskow b~dzie 

decydujltca. Warunkiem jest, by byly wszystkie dokumenty formalno- prawne, stltd obawa 

ze brak decyzji srodowiskowej zaskarzonej przez Ekogmin\! wykluczy zadanie. Ma jednak 

nadziej\!, ze remont drogi zostanie wykonany; 

- procedura wszystkich wniosk6w z ubieglego roku w ramach Stowarzyszenia Partnerstwa 

Polnocnej Jury (PPJ) zostala uniewazniona, zaktualizowano wi~c Strategilt Rozwoju 

Lokalnego. W ramach poddzialania 19.2. "Wsparcie na wdrazanie strategii rozwoju lokalnego 

kierowanego przez spo1ecznosc obj~tego "Programem Rozwoju Obszar6w Wiejskich na lata 

2014-2020 przewidywane slt konkursy: 

• zakladanie lub rozwoj dzialalnosci gospodarczej - limit srodkow dost\!pnych 
w konkursie 810.000 zl, 

• rozwijanie dzialalnosci gospodarczej , doskonalenie bazy turystycznej - limit srodkow 

180.000 z! 

• tworzenie lub wspieranie grup integracji obywatelskiej - limit srodkow dost\!pnych 
w konkursie 215.000 z! 
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• kultywowanie i promowanie dziedzictwa lokalnego - limit srodk6w dost,<pnych 

w konkursie 460.000 zl 

• organizacja przedsi,<wzi,<c kulturalnych, rekreacyjnych, turystycznych promuj<tcych 

obszar LGR - limit srodk6w dost,<pnych w konkursie 158.868 zl. 

• budowa lub doskonalenie og6lnodost,<pnej infrastruktury turystycznej , rekreacyjnej 
i kulturalnej - limit srodk6w dost,<pnych w konkursie 2.387.000 zl. 

W roku ubieglym 4 projekty zostaly uniewawione w zwi<\Zku z bl,<dami w Strategii , 
ale 0 160.000 zl rna byc zwi,<kszona pula srodk6w , wi,<c 0 kolejne 2 projekty. 

Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa rozpoczyna nab6r wniosk6w na 
restrukturyzacj,< malych gospodarstw w kwocie 60.000 zl ( warunek : 2 lata w KRUS i 2 lata 

wnioski obszarowe) oraz na rozpocz,<cie pozarolniczej dzialalnosci - przyznanie 100 tys. zl 
premii ( warunek: 2 lata KRUS). Wnioski nalezy skladac do dyrektora oddzialu regionalnego 

ARiMR, wlasciwego ze wzgl,<du na miejsce zamieszkania ubiegaj<tcego si,< 0 pomoc. Ten 
rodzaj wsparcia jest dost,<pny w ramach poddzialania "Pomoc na rozpocz,<cie pozarolniczej 
dzialalnosci gospodarczej na obszarach wiejskich", kt6re finansowane jest z budietu 
Programu Rozwoju Obszar6w Wiejskich na lata 2014 - 2020. Pan Burrnistrz poinformowal, 
ze b,<d<tjeszcze inne konkursy i zach,<cal do sled zenia stron internetowych; 

- realizowane projekty: 

• solary dla mieszkailc6w - koszt calkowity ponad 6 min zl. Zakres rzeczowy projektu: 

montazu500 kpl. instalacji solarnych (kolektor6w slonecznych) dla odbiorc6w 
indywidualnych w Gminie i MieScie Kozieglowy , 

• poprawa efektywnosci energetycznej oswietlenia ulicznego na terenie Gminy 
i Miasta Kozieglowy. Celem gl6wnym projektu jest poprawa efektywnosci 

energetycznej w sektorze publicznym w gminie Kozieglowy w wyniku modemizacji 
oswietlenia ulicznego. Koszty calkowite ponad 2 min zl ( wymiana 1100 opraw 
oswietleniowych na led owe ), 

• "Zapewnienie edukacji przedszkolnej na najwyzszym poziomie poprzez podniesienie 
jakosci bazy dydaktycznej w przedszkolu w Kozieglowach oddzialach 
pozamiejscowych przedszkola w Kozieglowach zlokalizowanych w miejscowosci Stara 
Huta" ( podpisano umow,< na dofinansowanie).Koszty calkowite ponad 1.8 min zl. 

Zakres rzeczowy projektu: WYPosaZenie przedszkola w Kozieglowach i Starej Hucie, 
roboty budowlane w budynku przedszkola w Kozieglowach i Starej Hucie w tym 

budowa plac6w zabaw, 

• "Termomodernizacja budynku uzytecznosci publicznej w miejscowosci Wojslawice. 
Koszty calkowite ponad 1.3 min zl. Zakres rzeczowy projektu: kompleksowa 
termomodernizacja budynku uzytecznosci publicznej przeznaczonego na cele opieki 

spolecznej: Warsztatu Terapii Zaj,<ciowej w miejscowosci Wojslawice. Zlozone s<t 
r6wniez dwa projekty w zakresie termomodernizacji budynk6w komunalnych : 

w Piitczycach i w Kozieglowach ul. 3 Maja, 
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- przygotowano sif( do projektu "Montaz prosumenckich instalacji fotowoltaicznych na terenie 

Gminy i Miasta Kozieglowy" ( zgloszono 63 wnioski) Zakres rzeczowy projektu : zakup 

i montaz instalacji fotowoltaicznych sluz!\.cych do produkcji energii elektrycznej lub ciepla -

z dofinansowaniem i poZyczk!\.. Projekt w grudniu 2016 r. zostal przyjf(ty przez nowy Rz!\.d . 

Jednakze 61 mieszkaitcow z 63 wnioskow zrezygnowalo z Prosumenta ,a jest chf(tnych na 

zalozenie instalacji z RPO, gdzie mozna uzyskac 85% srodkow unijnych. Przystf(pujemy wif(c 

do przygotowania wniosku. Bf(dzie podana informacja publiczna, a mieszkaitcy bf(d!\. mogJi 

pobierac nowe deklaracje. Warunek jest taki, ze nie mozna wyprodukowac wif(cej energii niz 

zuzywa sif( w gospodarstwie. Trwaj!\. rowniez starania , by skorzystac ze srodkow na 

wymianf( Zrodel ciepla - zakup piecow gazowych lub na biomas",. 

- zlozony jest wniosek 0 srodki na kanalizacjf( sanitarn!\. w Lgocie Nadwarciu w ramach 
PROW , kolejny raz zlozono wniosek na budowf( drogi Pinczyce -Zabijak oraz wniosek 

dotycz!\.cy drog popowodziowych. 

Ad. pkt 16 

Przewodnicz!\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacjf( 

o dzialaniach podejmowanych w okresie mif(dzysesyjnym. 

W okresie od sesji Rady w dniu 26 stycznia br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz!\.dku obrad biez!\.cej sesji, 
zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady 

praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta wplynf(ly pi sma: 

• Wyrok Naczelnego S!\.du Administracyjnego w sprawie ze skargi kasacyjnej Pana 

Grzegorza Michalczyka od Wyroku Wojewodzkiego S!\.du Administracyjnego 

w Gliwicach , na uchwalf( Rady Gminy i Miasta Kozieglowy w przedmiocie planu 

zagospodarowania przestrzennego. Skarga kasacyjna zostala oddalona; 

• pismo Radnego Pana Andrzeja Szostaka 0 budowf( ogrodzenia na dzialce gminnej 

w Nowej Kumicy; 

• sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na poszczegolnych 

stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez jednostk", samorz!\.du 
terytorialnego; 

• pismo Ochotniczej StraZy Pozarnej w Glinianej Gorze 0 udzielenie wsparcia finansowego 

na rozbudowf( zaplecza kuchennego wraz z ogrzewaniem budynku straznicy w kwocie 

40.000 zl; 

• pismo mieszkanki Lgoty Nadwarcie 0 dofinansowanie budowy zbiornika na nieczystosci 

plynne; 

• pismo Zespolu Opieki Zdrowotnej w Myszkowie 0 udzielenie wsparcia finansowego na 
zakup fotela stomatologicznego oraz fotela ginekologicznego dla Przychodni 
w Kozieglowach. W dniu dzisiejszym Rada podjf(la uchwalf( 0 udzieleniu pomocy 

w kwocie 50.000 zl na zakup unitu dentystycznego; 
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• petycja do Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy 0 interwencj~ w sprawie zahamowania 
przeksztalcen Oddzialu Chirurgii Urazowo-Ortopedycznej w Myszkowie powoduj<tcych 
likwidacj,< w/w oddzialu. W dniu wczorajszym do wiadomosci Rady wplyn,<!o pismo 
Narodowego Funduszu Zdrowia Oddzial w Katowicach informuj<tce, ze Zespol Opieki 

Zdrowotnej w Myszkowie zostal zakwalifikowany do pierwszego poziomu systemu 
podstawowego zabezpieczenia szpitalnego a wi,<c nie b,<dzie przeszkod 
w funkcjonowaniu oddzialu ortopedii i traumatologii narz<tdu ruchu w szpitalu 
w Myszkowie 

• w dniu wczorajszym wp!yn~lo anonimowe pismo mieszkancow ul. 3 Maja w Siedlcu 
Duzym dotycz<tce uci<t:i:liwosci powodowanych przez firm~ transportow<t - wzmozony 
ruch samochodow ci,<zarowych, ktore niszcz<t drog~, wjazdy na posesj~ i powoduj<t 
p~kni,<cia domow. Problemy poruszone w pismie zostan<t przeanalizowane wedlug 

wlasciwosci , przez pracownikow Urz~du odpowiedzialnych za sprawy poruszone 
w pismie; 

• w zwi<\Zku mozliwosci<t obserwacji przebiegu egzaminu gimnazjalnego przez 
przedstawicieli organu prowadz<tcego szkol,< , prosz,< aby radni ktorzy wyrazaj<t ch,<c 
obserwowania egzaminow zglosili si~ w dniu dzisiejszym do Biura Rady Gminy i Miasta. 

Ad. pkt 17 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 18 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 

- Radna Pani Bozena Konopka poinformowala, ze droga w Mzykach, ktora byla wykonana 
ponad 30 lat temu w chwili obecnej rozsypuje si,< . Projekt budowy drogi zostal wykonany, 
a wniosek 0 dofinansowanie odrzucony. Zapytala 0 przyczyny odrzucenia wniosku; 
- Burmistrz Pan Jacek Sl~czka wyjasnil, ze jest zgromadzona korespondencja w tej sprawie, 
zach,<cil do zapoznania si,< z pismami. Na etapie oceny formalnej chodzilo 0 5 cm. pobocza. 

W ramach programu odbudowy dr6g lokalnych wniosek zostanie powtorzony , dodaj<tc 
kolejny odcinek drogi na rok przyszly; 

- Pani Bozena Konopka wnosila 0 poprawienie stanu drogi przez Zespol Uslug Komunalnych; 
- Pan Burmistrz wyjasnil, ze w ramach srodkow bie:i:<tcych postaramy si~ poprawic 
nawierzchni,< drogi, by byla przejezdna i bezpieczna, ale w pierwszej kolejnosci chcemy 
wykonywac drogi ze srodkow zewn~trznych; 

- Soltys Pan Marek Gruszka zwrocil si~ do soltysow, by przed kolejn<t sesj<t w miesi<tcu 
marcu br. wszyscy soltysi obowi<\Zkowo przybyli na godz. 14,00; 

- Radny Pan Andrzej Szostak zwrocil si~ do radnego powiatowego Pana Mariusza Morawca , 
by odniosl si,< do pisma Starosty z dnia 28.12.2016 r. ; 
- Pan Mariusz Morawiec wyjasnil, ze z tego co wie byla podj~ta uchwala 
o wspolfinansowaniu w 50% inwestycj i budowy drogi Mokrzesz-Nowa Kuznica, kt6ra nie 
zakwalifikowala si,< do drog popowodziowych. Stworzyl si~ problem , poniewaz na pocz<ttku 
dostali inne dofinansowanie (promesa), odcinek drogi okolo 300 m. nie zostal zweryfikowany 
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i nie zostal uwzgl"dniony do promesy. Starosta upomina si" wi"c 0 doplat" . W jego ocenie 
inwestycja zostala zamkni"ta i rozliczona. Zapyta Starost" w tej sprawie, poprosi Dyrektora 
Powiatowego Zarz<tdu Drog 0 peln<t dokumentacj" i na najblizszej sesji udzieli odpowiedzi . 
Uwa:i:a, ze jezeli nie bylo to zawarte w porozumieniu jest to temat do dyskusji; 
- Skarbnik GiM Pani J adwiga Matyja zapytala czy calose zostala zaplacona w 2016 roku, 
bo jesli tak to na jaki cel zostan<t przeznaczone te srodki jezeli Gmina przekaze je do powiatu; 
- Pan Mariusz Morawiec odpowiedzial, ze rozpozna spraw" i odpowie na kolejnej sesji; 
- Burmistrz Pan Jacek Sl"czka poinformowal, ze Starosta upomina si" 0 kwot" 53.000 zl , 
bo jego zdaniem Gmina nie wywi!\Zala si" z ustalen. Zgodnie z ustaw<t 0 finansach 
publicznych do konca roku kalendarzowego nalezy rozliczae dotacje. Rok zostal zamkni"ty, 
zadanie zrealizowane , wi"c pyta na jakie cele mialyby bye przeznaczone te pieni<tdze. 
WyraZaj<tc wole wspolpracy w dniu dzisiejszym Rada Gminy i Miasta Kozieglowy podj"la 
uchwal" 0 kolejnej pomocy finansowej dla powiatu myszkowskiego - dla SP ZOZ. Kazdy 
samorz<td ma swoje zadania do realizacji , wi"c zamiast dofinansowywae zadania powiatu 
moglibysmy wykorzystac te srodki na zadania wlasne gminy. Nalezy traktowac si" otwarcie; 
- Pan Mariusz Morawiec podkreslil, ze niejednokrotnie jego stanowisko w Zarz<tdzie Powiatu 
bylo inne niz stanowisko Starosty , wi"c zrezygnowal z pracy w Zarz<tdzie Powiatu. 
Podzi"kowal w swoim imieniu i w imieniu Dyrektora SP ZOZ za udzielenie dotacji. 
Zapewnil, ze wszystkie srodki inwestowane w zadania powiatu slu:i:<t mieszka6com naszej 
Gminy i s<t dobrze spo:i:ytkowane. Poinformowal, ze zmotywuje Starost" lub Dyrektora PZD 
do przybycia na sesj" Rady Grniny i wyjasnienia sprawy dotacji na drog,,; 
- Pan Andrzej Szostak poinformowal, ze na wykonanych drogach jest wiele uchybien i nalezy 
zglosie to do Dyrektora Powiatowego Zarz<tdu Drog; 
- Pan Mariusz Morawiec wyjasnil, ze uwagi przekazal juz do Dyrektora PZD Pana 
Zbigniewa Cesarza i gdy tylko warunki pogodowe pozwol<t , wroc<t do inwestycji Lgota 
Mokrzesz - Nowa Kuznica i Wojslawice - Cynkow. 
Poinformowal, ze w dniu dzisiejszym odbyla si" sesja Rady Powiatu, na ktorej poruszano 
sprawy zwi!\Zane ze sluzb<t zdrowia. Podejrnowane s<t starania , by powstal oddzial 
kardiologiczny. Ponadto Dyrektor SPZOZ zobowi!\Zal si", ze dopoki b"dzie pelnil swoj<t 
funkcj" , bez wzgl"du na to co zostanie uchwalone, nie dojdzie do zamkni"cia urazowki; 
- Burmistrz Pan Jacek Sl"czka podkreSlil, ze Dyrektor szpitala dekJaruje , ze nie dojdzie 
do likwidacji oddzialu Chirurgii Urazowej, ale wczeSniej byly obawy, ze oddzial ten zostanie 

zarnkni"ty; 
- Pan Mariusz Morawiec wyjasnil, ze szpital w Myszkowie wpisuje si" w pierwszy poziorn 
systemu podstawowego zabezpieczenia szpitalnego, gdzie ortopedia rna bye wyl<tczona. Dzis 
na sesji dyrektor szpitala mowil, ze pozostaj<t konkursy; 
- Burmistrz Pan Jacek Sl"czka podkreSlil, ze nie mozna dopuscie do likwidacji oddzialu 
Chirurgii Urazowej, bo rnieszkancy zmuszeni byliby szukae pomocy po calym regionie. 
Mysli, ze zgodnie z pismem Narodowego Funduszu Zdrowia , ktore wplyn"lo do Urz"du 
Gminy i Miasta szpital moze prowadzi6 te uslugi nadal; 
- Pan Mariusz Morawiec poinformowal, ze w dniu dzisiejszyrn odbyly si" wybory czlonka 
Zarz<tdu Powiatu. Czlonkiem Zarz<tdu w jego miejsce zostal wybrany Pan Sebastian Rucinski; 
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- Przewodniczltca Rady Pani Joanna Ko!odziejczyk stwierdzi!a, ze Gmina Kozieg!owy nie ma 
wi~c radnego w Zarz~dzie Powiatu, ale w ostatniej kadencji niewiele zrobiono dla naszej 
Gminy; 
- Pan Mariusz Morawiec by! zdania, ze wykonano wiele zadan, zw!aszcza w miejscowosci 
Pani Przewodniczltcej- ostatnio droga powiatowa do Cynkowa , wi~c tego rodzaju uwaga jest 
nie na miejscu; 
- Przewodniczltca Rady nadmieni!a, ze droga przebiega w wi~kszosci przez Wojslawice. 

Ad. pkt 16 

Wobec wyczerpania porzltdku obrad, Przewodniczltca Rady Pani Joanna 
Ko!odziejczyk zarnkn~!a obrady dwudziestej 6smej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieg!owy, 
dzi~kujltc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzia! w sesji. 
Na tym obrady dwudziestej 6smej Sesji zakonczono. 


